
Mauri: Lazio jest faworytem derbów
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Stefano Mauri, były zawodnik Lazio, mówił dla mikrofonów Radia TMW,

podczas programu „Tribune - Naciśnij i mów o derbach Rzymu". Oto jego

słowa.

Jakich derbów się spodziewasz?

-Zaprawdę szczególnych, dlatego że oba zespoły są dobrze dysponowane i czują

grę. Romie będzie jednak bardzo ciężko grać z Lazio. To Lazio jest faworyzowane.

Kto może być decydujący w derbach?

-Inzaghi dobrze przygotowywał zespół do takich wyzwań w przeszłości i zrobi to

ponownie. Roma nie wie, co zrobi Lazio i dlatego będzie w tarapatach, tym bardziej

gdy Lazio zagra pressingiem i zaatakuje swoim kontratakiem. W poprzednich

meczach Immobile i Milinkovic-Savic byli decydującymi postaciami.

Kto w tym, dzisiejszym Lazio, pełni twoją rolę?

-Myślę, że nie ma takiego gracza, ponieważ wszyscy dzisiejsi gracze Lazio mają

różne ode mnie charakterystyki. Parolo na przykład działa więcej przed polem

karnym, jest bardziej ofensywnym pomocnikiem. Luis Alberto ma świetny dribling

ale ma mniej decydujących podań.

Cele Lazio?

-Byłem zaskoczony zespołem Inzaghiego na początku. Zazwyczaj zespoły grające w

Europa League zawsze coś odpuszczają, natomiast Lazio gra na całego przeciwko

wszystkim, np. z Juventusem i Napoli, by później tak samo mocno angażować się w

Europie. Inzaghi dobrze korzysta z wszystkich graczy. Teraz trzeba się zastanowić,

czy uda im się dojść do końca w takim tempie, ponieważ czeka ich tak wiele gier.

Walka w scudetto?

-Myślę, że to tylko walka pomiędzy Napoli i Juventusem. Inter gra dobrze, ale ma

krótką ławkę. Niby nie gra meczy w środku tygodnia, ale tacy Candreva czy Perisic,

na przykład, nie mają substytutów. Nawet w obronie brak alternatyw. Ostatecznie

będą tracić punkty.
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